
 
Geachte raadsleden van de gemeente Heerenveen, 
 
Naar aanleiding van uw vragen 6jdens de vergadering van 5 juni jl. over de lening van € 
150.000,- aan de S6ch6ng Vrouwenvoetbal Noord-Nederland, wil ik graag een nadere 
toelich6ng geven op de rol van sc Heerenveen in deze kwes6e. 
 
Al geruime 6jd (ongeveer 3 jaar) is er gesproken over een volledige integra6e van de 
S6ch6ng bij sc Heerenveen, waarbij de con6nuïteit van het vrouwenvoetbal op het hoogste 
niveau in Friesland gewaarborgd zou blijven. Dit was nodig vanwege de financiële 
uitdagingen waar de S6ch6ng telkens mee te maken had bij het verantwoord voortzeNen van 
haar ac6viteiten. 
 
sc Heerenveen vrouwen is vanaf het begin al deelnemer in de Eredivisie voor vrouwen en zal 
vanaf 1 juli 2023 een wezenlijk onderdeel van onze bedrijfsvoering vormen. 
 
Met deze integra6e neemt sc Heerenveen haar verantwoordelijkheid, ondanks dat het een 
extra last op onze begro6ng zal leggen en er geen direct commercieel voordeel is op dit 
moment.  
sc Heerenveen wil bijdragen aan de verdere ontwikkeling van het vrouwenvoetbal in 
Friesland. We streven ernaar om een opleiding op te zeNen die steeds meer gelijkwaardig 
wordt aan die van onze huidige Academy voor jongens, en we willen ook de 
amateurverenigingen die de ontwikkeling van het meisjesvoetbal hoog in het vaandel 
hebben staan, ondersteunen door kennisuitwisseling en het aanbieden van workshops. 
 
Naast de spor6eve ontwikkeling willen we ook een maatschappelijke bijdrage leveren door 
onze huidige maatschappelijk verantwoord ondernemen (MVO)-projecten uit te voeren met 
behulp van speelsters uit ons eerste team. 
 
Daarnaast willen we ons aanbod uitbreiden door het aanbieden van clinics, gegeven door 
onze huidige selec6espeelsters, specifiek gericht op meisjes in Friesland. Op deze manier 
willen we ervoor zorgen dat elk kind (meisje) de mogelijkheid krijgt om te kunnen sporten. 
 
Om hetgeen hierboven te waarborgen hebben wij recent een coördinator vrouwenvoetbal 
aangesteld die de con6nuïteit zal bewaken en in de verdere professionalisering een 
belangrijke rol zal spelen. 
 
Wij hopen dat deze toelich6ng uw vragen beantwoordt en we staan klaar om verdere 
informa6e te verstrekken indien gewenst. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Ferry de Haan 
Algemeen directeur 


